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Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

 

 

Deň a čas konania: 15.12.2016, 17:00 hod. 

 

Miesto konania:  ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62, Bratislava 

 

Prítomní:  

členovia rady školy: Kamil Zeman (ďalej tiež „p. Zeman“) 

Juraj Kmeťko (ďalej tiež „p. Kmeťko“) 

Zdeněk Borovička (ďalej tiež „p. Borovička“) 

Lenka Nemcová (ďalej tiež „p. Nemcová“) 

Alžbeta Morbacherová (ďalej tiež „p. Morbacherová“) 

Martin Grondžák (ďalej tiež „p. Grondžák“) 

Helena Kačurová (ďalej tiež „p. Kačurová“) 

(v ďalšom texte spolu tiež „prítomní členovia RŠ“) 

 

prizvaní:   Pavol Bernáth (ďalej tiež „Bernáth“) 

Zita Andrýsková (ďalej tiež „p. Andrýsková“) 

(v ďalšom texte spolu tiež „prítomní“) 

 

 

So súhlasom a za prítomnosti všetkých prítomných členov RŠ sa uskutočnilo zasadnutie 

rady školy s nasledovným programom: 

 

(1) Otvorenie zasadnutia a kontrola uznášaniaschopnosti 

(2) Uvedenie nového člena rady školy (p. Nemcová) 

(3) Prezentácia, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

(4) Priebežná informácia vedenia školy o pedagogicko-organizačnom a materiálno-

technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu a všeobecné zhodnotenie za 

mesiace 09-11/2016 

(5) Rôzne 

(6) Záver 

 

 

K bodu 1. programu: 

Zasadnutie rady školy (ďalej tiež „zasadnutie“) otvoril predseda rady školy (ďalej tiež 

„Rada“) p. Zeman a konštatoval, že termín a program zasadnutia bol oznámený prítomným 

a všetci prítomní vyjadrujú súhlas s termínom, programom, miestom konania zasadania a 

formou oznámenia a prehlasujú, že zasadanie je uznášaniaschopné. 
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K bodu 2. programu: 

P. Zeman prítomným predstavil v zmysle štatútu Rady nového člena - zástupcu za 

zriaďovateľa MČ Karlova Ves (ďalej tiež „MČ“) pani Nemcovú. 

 

 

K bodu 3. programu: 

P. Zeman predniesol návrh na voľbu zapisovateľa a na voľbu overovateľa zápisnice. Za 

zapisovateľa navrhol zvoliť p. Kačurovú a za overovateľa zápisnice navrhol zvoliť p. 

Grondžáka. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Juraj Kmeťko, Zdeněk Borovička, Lenka Nemcová, Alžbeta 

Morbacherová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA Martin Grondžák, Helena Kačurová 

 

Zasadanie kvalifikovanou väčšinou hlasov prijalo: 

 

Uznesenie č. 1 

Prítomní na zasadnutí zvolili za zapisovateľa Helenu Kačurovú a za overovateľa 

zápisnice Martina Grondžáka. 

 

 

K bodu 4. programu: 

Slova sa ujal p. Bernáth, riaditeľ školy, ktorý v rámci prerokovania tohto bodu programu 

prítomných, s poukazom na skutočnosť, že sa blíži koniec kalendárneho roka, informoval o 

rozpočte, ktorý je zverejnený aj na webovej stránke Ministerstva školstva, vedy a výskumu 

Slovenskej republiky (ďalej tiež „Ministerstvo“) a MČ nedošlo k jeho kráteniu. 

 

P. Bernáth prítomných ďalej informoval o novoprijatých žiakoch, z ktorých cca. 20 je 

v zahraničí a normatív na takého žiaka je len percentuálnym podielom z celkovej sumy 

normatívu. 

 

P. Bernáth informoval o preinvestovaní sumy cca. 26.000,-€ z vlastných zdrojov 

v priestoroch školy a 11.000 € v priestoroch školskej jedálne. 

- cez elektronický kontraktačný systém vybavenie (lavice a kompletné zariadenie 

piatich tried) za cca. 15.000,-€ 

- drobné úpravy v triedach, na chodbách... 

- zrekonštruovaný školský rozhlas cca. 4.500,-€ 

- zrekonštruovaný školský zvonček/vrátnik vrátane školskej jedálne 
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Pán Bernáth tiež informoval o uhradení všetkých faktúr v lehotách splatnosti a pokračoval 

v informovaní o: 

a) kinosále, ktorá je na tento školský rok na základe požiadavky z miestneho úradu 

Karlova Ves zapožičaná CENADE ako výmena za priestory pre Materskú školu 

Majerníkova 

b) nutnosti zabezpečiť minimálne jednu pracovnú silu do kuchyne a jednu na 

upratovanie 

c) vymaľovaní školskej jedálne (vyplýva zo zákona). MČ Karlova Ves základnej škole 

refundovala 3.000,-€ 

d) alarmujúcom stave kuchynských spotrebičov, ktoré majú približne 20 rokov. Najnovší 

spotrebič (konvektomat), ktorý má 11 rokov je momentálne pokazený 

e) prebiehajúcej rekonštrukcii spojovacej chodby 

f) dotácii z MŠ na športové náradie na hodiny telesnej výchovy 

g) zatekaní strechy v telocvični 

h) dovážaní stravy individuálne súkromnému subjektu CENADA prostredníctvom 

súkromného subjektu 

i) nedoplatku za energie športového klubu MBK Karlovka cca. 11.000,-€ 

j) nutnosti vymaľovať triedy a kabinety nakoľko vymaľovanie niektorých priestorov školy 

bolo poslednýkrát v roku 1993 

k) stave bazéna – voda je vypustená a bazén je čistý 

l) spolupráci s pedagogicko-psychologickou poradňou Fedákova 3 

m) problémových žiakoch, ktorí sa riešia na stretnutí s rodičmi i na výchovných 

komisiách 

 

P. Bernáth predniesol návrh, aby prítomní vyjadrili svoj súhlas / nesúhlas s takýmto 

postupom vedenia školy. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA Kamil Zeman, Juraj Kmeťko, Zdeněk Borovička, Lenka Nemcová, Alžbeta 

Morbacherová, Martin Grondžák, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 2 

Rada školy berie na vedomie informácie od vedenia školy podľa bodu 4, oceňuje 

snahu vedenia, ktorému sa v krátkom čase podarila ekonomická stabilizácia školy 

a ktoré promptne reaguje na, žiaľ, neustále vznikajúce problémy a snaží sa o 

skvalitnenie výchovno-vzdelávacieho procesu i materiálno-technického zabezpečenia 

školy. 
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Zároveň Rada školy žiada miestny úrad konať vo veci nedoplatku MBK Karlovka. Na 

základe záujmu o využívanie veľkej telocvične aj inými subjektmi zabezpečiť časový 

harmonogram MBK Karlovky v čase víkendov a sviatkov minimálne pol roka dopredu. 

 

Rada školy zároveň žiada MČ, aby sa venovala problematike dovážania stravy 

súkromnému subjektu CENADA prostredníctvom súkromného subjektu v objekte 

Majerníkova 60 z hygienických dôvodov. 

 

Rada školy zároveň žiada MČ, aby venovala zvýšenú pozornosť kritickému stavu 

kuchyne – väčšina spotrebičov má približne 20 rokov. 

 

Rada školy poverila členov Rady delegovaných za zriaďovateľa požiadať MČ 

o vymaľovanie priestorov školy, nakoľko niektoré priestory boli poslednýkrát 

vymaľované v roku 1993. 

 

 

K bodu 5. programu: 

P. Zeman informoval Radu o potrebe osvetlenia bočného a zadného priestoru v okolí školy 

a pod spojovacou chodbou. 

Predniesol požiadavku o zrealizovanie svetelného auditu v škole – kompletne vymeniť 

osvetlenie, a tak získať úsporu na energiách. 

P. Zeman, požiadal p. riaditeľa, aby na najbližšom zasadnutí rady školy, zhodnotil svoje 

pôsobenie vo funkcii od júna 2015.  

 

P. Zeman predniesol návrh, aby prítomní vyjadrili svoj súhlas / nesúhlas s takýmto 

postupom vedenia školy. 

 

Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA  Kamil Zeman, Juraj Kmeťko, Zdeněk Borovička, Lenka Nemcová, Alžbeta 

Morbacherová, Martin Grondžák, Helena Kačurová 

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie jednomyseľne všetkými hlasmi prijalo: 

 

Uznesenie č. 3 

Rada školy poveruje p. Bernátha opätovne žiadať mestskú časť KV o zabezpečenie 

osvetlenia v okolí školy - pod spojovacou chodbou, v zadnom priestore školy, 

nakoľko je toto miesto veľmi nebezpečné a došlo tam aj k úrazu a dopravným 

kolíziám.  
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Rada školy žiada MČ KV o vypracovanie svetelného auditu, na základe ktorého by na 

škole prebehla kompletná výmena svietidiel za účelom šetrenia energií.  

 

Rada školy žiada p. riaditeľa predložiť na najbližšom stretnutí zhodnotenie svojho 

pôsobenia vo funkcii riaditeľa od júna 2015.  

 

K bodu 6. programu: 

Nakoľko bol program zasadnutia vyčerpaný, pán Zeman prítomným poďakoval za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

Túto zápisnicu spísala Helena Kačurová po ukončení zasadnutia z poznámok, ktoré si 

počas zasadnutia zaznamenala. 

 

V Bratislave, dňa 15.12.2016    V Bratislave, dňa 15.12.2016 

 

 

________________________________  _______________________________ 

Helena Kačurová      Martin Grondžák 

zapisovateľka      overovateľ zápisnice 


